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「理柏基金香港年獎 2012」 
Lipper Fund Awards 2012 Hong Kong            

 
「理柏基金香港年獎 2012」已於近期舉行。在香港投資基金業界中，該基金大獎授予那些在總收

益、穩定性及風險調整收益表現出衆的基金。友邦投資連繫壽險計劃內可供選擇之連繫基金於這次頒

獎禮榮獲獎項，詳情如下： 
 
理柏基金香港年獎 2012: 
 
a) 團隊大獎： 
 
最佳團隊 組別 表現年期 

富達 債券 3 年 
惠理 股票 3 年 

 
b)  理柏全球組別基金大獎： 
 
最佳基金 基金組別 公司 表現年期

聯博 - 環球高收益基金 "A"    環球債券 – 高收益 聯博 3 年 
貝萊德全球基金 - 
貝萊德新興歐洲基金"A2"股    

新興歐洲股票 貝萊德 10 年 

富達基金 - 日本領先基金"A"  日本股票 富達 5 年 
首域環球傘子基金有限公司 - 
首域中國增長基金 - 第一類股份  

中國股票 首域 5 年 

富蘭克林鄧普頓投資基金 - 
鄧普頓環球債券基金 A 股  

環球債券 富蘭克林鄧普頓 10 年 

惠理高息股票基金  亞太區（日本除外）股票 惠理 5 年 
Value Partners 中國大陸焦點基金 +  中國股票 惠理 3 年 

+ Value Partners 中國大陸焦點基金只適用於「卓達之選」及AIG 資本薈萃友邦投資計劃^^。 

^^暫不接受新認購申請之投資連繫壽險計劃，且均不能於香港公開銷售。 
 
敬請留意 保險及理財顧問專頁 → 投資連繫產品 → 市場資訊 → 回顧及評論 → 獎項及殊榮 之更新。 
 
請將以上訊息傳予相關合資格業務代表。如有任何疑問，請致電保險及理財顧問熱線 3972 8899。 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
注意：於這通告內所提及的「友邦」是指美國友邦保險（百慕達）有限公司（於百慕達註冊成立之有限公司）。 
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Memo 
 
 

Result of Lipper Fund Awards 2012 has been announced recently. The awards strive to recognize 
outstanding funds in Hong Kong’s investment funds industry in terms of their performance, stability 
and risk-adjusted returns. The below is a summary of the award-winning Underlying Funds available 
in our AIA investment-linked products. 
 
Lipper Fund Awards 2012 Hong Kong: 
 
a) Group Awards: 
Best Group Category Performance Period 
Fidelity Bond  3 Years 
Value Partners Equity  3 Years 

 
b) Lipper Global Classification Awards: 
Winner Category Company Year 
AllianceBernstein - Global High Yield 
Portfolio "A"  

Bond Global – High 
Yield 

AllianceBernstein 3 Years 

BlackRock Global Funds - Emerging 
Europe Fund "A2"  

Equity Emerging 
Markets Europe 

BlackRock 10 Years 

Fidelity Funds - Japan Advantage Fund 
"A"  

Equity Japan Fidelity 5 Years 

First State Global Umbrella Fund plc - 
First State China Growth Fund (Class I)  

Equity China First State 5 Years 

Franklin Templeton Investment Funds - 
Templeton Global Bond Fund A   

Bond Global Franklin 
Templeton 

10 Years 

Value Partners High-Dividend Stocks 
Fund  

Equity Asia Pacific Ex 
Japan 

Value Partners 5 Years 

Value Partners Chinese Mainland Focus 
Fund  + 

Equity China Value Partners 3 Years 

+ Value Partners Chinese Mainland Focus Fund is available to Treasure Master and AIG Capital Builder by AIA^^ 
Only. 
^^Investment-linked Assurance Schemes (“ILAS”) that are not available for new subscription, and cannot 
continue to be marketed to the public in Hong Kong. 
 
Please pay attention to the update on the Partnership Distribution Corner (PD Corner): 
PD Corner → Investment-Linked Products → Market Information → Review & Commentary → 
Prize and Award 
 
Kindly convey the above message to all your fellow qualified Technical Representatives. For 
enquiries, please feel free to call our Brokerage & IFA Hotline 3972 8899. 
 
Warmest Regards, 
 
 
 
 
Raymond Young 
Assistant Vice President & Head of Brokerage and IFA Services  

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
Note:  “AIA” or “our” as used herein refers to American International Assurance Company (Bermuda) Limited (Incorporated in Bermuda 
with limited liability). 
 


